
Zápisnica zo zasadnutia Parlamentu školského klubu detí /PaŠKD/ konaného 

dňa 8.02.2019 

 

Prítomní: 15 detí, hosť: pani riaditeľka B. Rigoóva 

1. Privítanie: Prítomných členov parlamentu a nášho hosťa privítala koordinátorka PaŠKD 
Petra Benčeková. Oboznámila ich s programom zasadnutia. 

2. Hosť pani riaditeľka 

deti rozoberali s pani riaditeľkou nasledovné témy: 

a) tuli vaky: členka parlamentu T. Pisecká (12.odd) odovzdala pani riaditeľke v mene PaŠKD 
ďakovnú pohľadnicu.  Pani riaditeľka informovala deti o možnosti opätovného vyplnenia 
vakov guličkami a o ich využití aj  vonku ak sa položia na trávu čiernou stranou. 

b) prosby/otázky na pani riaditeľku: 

Pani riaditeľka odpovedala členom parlamentu na ich pripravené otázky a prosby: 

1. Drevené stoly a stoličky pri lesíku v pred ŠKD, kde by deti mohli olovrantovať a pod. 
(9.odd.) 

dobrý nápad nad ktorým bude pani riaditeľka uvažovať. 

2. Na školskom dvore postaviť pekný altánok ako ochrana pred slnkom. (9.odd.) 

 pani riaditeľka vzala návrh na vedomie. 

3. Vybudovať zakryté parkovisko pre zamestnancov školy. (9.odd) 

plánuje sa parkovisko pred budovou školy, ktoré bude slúžiť zamestnancom ako aj rodičom. 

4. Naplánovať nový plot kôli parkovisku z dosiek dreva, ktoré by deti pomaľovali. (12.odd)  

 návrh sa jej veľmi páčil a teší sa na návrhy detí. 

5. Rolety do tried v prístavbe, aby si deti mohli zastrieť, keď svieti slnko a pri pozeraní 
projektoru. (12.odd, 14.odd.) 

áno sú chválené látkové rolety do tried na prízemí a poschodí na strane zborovní. Postupne 
sa budú pridávať na predné okná a podľa financií neskôr na všetky.  

6. Prečo sa do školy nesmú nosiť tepláky? 

„nie sú úplne zakázané, no kôli nedodržiavaní hygieny na telesnej výchove si to pani 
riaditeľka nepriala. Nemá s tým problém ak sa nebude nosiť ten istý úbor (tepláky) aj na 
bežne nosenie“. 

7. Prečo sa nemôžeme maľovať? (12.odd.) 

„lebo prirodzená krása je naj a dievčatá na ZŠ majú na maľovanie ešte čas, viac by sa mali 
venovať štúdiu “. 

 



7. Prečo sú zakázané mobily v škole? 

„ môžu sa nosiť mobily do školy, ale na vyučovaní musia byť vypnuté a v taške“.  

Pani riaditeľka tiež informovala deti, že sú pre nich naplánované: 

- nové ihriská v priestoroch školy 

- pomaľované chodníky (detské hry ako napr. šachy a pod.) 

- deky pre každé oddelenie na vonku 

- nové parkovisko pred školou  

Uznesenie č. 1/2019: pani riaditeľka navrhla členom parlamentu, že ak budú mať nejaké 
nápady čo sa týka napr. preliezok, hier, vymaľovania chodníkov a pod. môžu ich s rodičmi 
odfotiť, nakresliť a priniesť. Dobré nápady sa možno aj implementujú do navrhnutých 
projektov. Členovia PaŠKD vzali na vedomie a prediskutujú to v jednotlivých oddeleniach. 

c).Logo PaŠKD 

- pani riaditeľka predstavila deťom finálnu podobu Loga (Príloha č.1), ktoré sa bude používať 
nielen ako logo PaŠKD, ale aj ako oficiálne logo ŠKD a to do dvoch-troch týždňov ako: 

 pečiatka na dokumentoch  

 vlajka 

 logo na web. stránke 

 odznak, logo na reflexné vesty a pod. 

Uznesenieč.2/2019: členovia PaŠKD sa poďakovali a veľmi sa potešili tejto novinke. Po 
uplynutí troch týždňov sa pôjdu niektorí z členov informovať k pani riaditeľke.  

d) Členka PaŠKD Sofia Krivoňáková položila pani riaditeľke v mene 6.odd. nasledovné otázky: 

1. Čo robíte vo voľnom čase? 

 „rada vyšívam, čítam, hrám sa so svojim psom Hugom a občas si beriem prácu aj domov “. 

2. Čo sa Vám na vašej práci páči? 

„úsmev na detských tvárach, keď mi deti pozdravia, keď vidím ako deti rastú“. 

3. Ako ste sa dostali k tejto práci? 

„po vysokej škole som sa stala učiteľkou matematiky a neskôr sa uchádzala o pozíciu 
riaditeľky, keď odišla do dôchodku bývala riaditeľka školy. Je v praxi už 25 rokov“. 

Potom sa odvážila aj členka PaŠKD z prvého ročníka a opýtala sa „Čo robíte keď je sneh?“ 

„rada sa prechádzam a lyžujem“. 

 

 

 



3. Kontrola uznesení: čiastočne splnené pre nedostatok času. 

- novoročný vinš : veľmi pozitívne bolo hodnotené členmi PaŠKD, ktorí sa zúčastnili 
stretnutia so starostom Richardom Červienkom  a to T.Pisecká 12.odd., E. Bajteková 14.odd., 
Z. Roguľová 15.odd., D. Fecková 11.odd. a  Š. Beňa 6.odd..  

- peňažná suma z vianočných trhov:  

 celá suma pre ŠKD : za je  9. odd., 12.odd., 14.odd., 15.odd.,13.odd., 6.odd.,  

 peniaze pre oddelenie: 4.odd.(centro-fixky, čisté zošity), 3.odd (navrhuje malú čiastku   
dať na ranný klub na starej škole) 

 sedem oddelení sa nevyjadrilo. 

- ďalšie zasadnutie parlamentu sa bude konať 8.3.2019 

Ostatné uznesenia sme s členmi PaŠKD nestihli prediskutovať. 

4. Záver, poďakovanie a ukončenie zasadnutia 

 

 

V Bernolákove 8.02.2019       Zapísala: Mgr. P. Benčeková 

 

 

 

 


